

錦田公立蒙養學校通函No：106/2021

錦田鄉圍村考察

敬啟者：

為加深學生對本區文化的認識，本校常識科將安排四年級同學於5月18日(星期三)參加一項名為「EduVenture」活動。是次活動目的是利用平版電腦配合免費學習應用程式「Eduventure」於錦田水尾村進行實地考察，了解錦田鄉圍村的特色建築及習俗。EduVenture由香港中文大學資訊科技教育促進中心研發。EduVenture 透過運用iPad以全球定位系統(GPS)，進行探究活動，並回答相關問題，借助此應用程式，同學可親身體驗及擁有與眾不同的戶外移動學習經歷。如有查詢，可致電2476 2414與毛孟儀老師聯絡。

此致
貴家長



校長曾卓龍謹啟

二零二二年五月十三日

- 備註：
- ① 學生須穿著體育服，並帶備充足飲料。
 - ② 是次參觀活動為正常上課日，上課時間為8:00-12:30，活動完畢後回校繼續上課。若學生因病缺席，請出示醫生證明書及如常辦理請假手續。
 - ③ 請於5月17日(星期二)或之前將回條交班主任。

----- ✂ ----- 回 ----- 條 ----- ✂ -----



(通函 No：106/2021)

敬覆者：

本人已知悉「錦田鄉圍村考察」活動事宜，並 同意 / 不同意
敝子弟參加上述活動。

此覆
錦田公立蒙養學校校長

學生姓名：_____ () 班級：_____

家長/監護人姓名：_____

家長/監護人簽署：_____

聯絡電話：_____

日 期：2022 年 5 月 日

Kam Tin Mung Yeung Public School
Notice (No : 106/2021)

13.05.2022

Kam Tin Walled Villages Field Trip

Dear Parents/Guardians,

In order to deepen students' understanding of the local culture, the General Studies Department of our school will arrange for P.4 students to participate in an activity called "EduVenture" on 18th May, 2022 (Wednesday). The purpose of this activity is to use a tablet with the free learning application "EduVenture" to conduct a field trip in Shui Mei Tsuen, Kam Tin, to learn about the characteristic architecture and customs of the Wai Village of Kam Tin Heung. EduVenture is developed by the Information Technology Education Promotion Centre of the Chinese University of Hong Kong. EduVenture uses a global positioning system (GPS) on the iPad to conduct inquiry activities and answer related questions. With this application, students can experience and have a unique outdoor mobile learning experience. For any enquiries, please contact Ms Mo Mang Yee Iris at 2476 2414.

Yours sincerely,



Mr Tsang Cheuk Lung
Principal

Remarks:

- ① Students have to wear the school PE uniform and bring enough water.
- ② This is the normal school day (8:00 am -12:30 pm). After the trip, students will go back to school to continue their classes. Standard procedures and a doctor's certificate are required for a sick leave.
- ③ Please fill in the reply slip and return it to the class teacher on or before 17th May, 2022 (Tuesday).

----- ✂ ----- Reply Slip ----- ✂ -----



(Notice No : 106/2021)

Dear Principal,

I have read through and understand the details of 'Kam Tin Walled Villages Field Trip'.

- I agree my child to participate in the activity.
- I disagree my child to participate in this activity.

Student's name : _____ () Class : _____

Parent's / Guardian's name : _____

Parent's / Guardian's signature : _____

Contact Tel. No. : _____

Date : 2022 (Y) 5 (M) _____ (D)